

من نحن: (نبذة عن الجمعية)

تأسست جمعية مسرح بذور للثقافة والفنون عام2018م على يد مجموعة من السيدات المبدعات المتخصصات في مجال المسرح والفنون والملتزمات تجاه تمكين مجتمعهن المحلي عبر تقديم برامج ثقافية وفنية يستهدفن من خلالها جميع فئات المجتمع الفلسطيني دون استثناء للمساهمة في إحياء التراث الحضاري الفلسطيني بطرق معاصرة.

#### About Us

Bozour Association for Arts and Culture was founded in 2018 by a group of creative women specialized in the field of theater and arts and who look forward to empowering their local community through provision of cultural and artistic programs aimed at all groups of Palestinian society to contribute much to reviving the Palestinian cultural heritage in a contemporary way.

### رسالتنا:

نسعى لتعزيز وإظهار دور الفنون الأدائية كأداة للتواصل مع شعوب العالم والتعبير الحر والتغيير الإيجابي والدعم والتمكين.

# Our Message:

We strive to highlight the role of the performing arts, as a tool for free speech, positive change, support, empowerment and communication with all peoples of the world.



- •الالتزام الوطني
  - •الاستقلالية
- •الشفافية والمهنية

#### Our values

- National commitment
- Independence
- Transparency and professionalism

# رؤيتنا:

إرث حضاري فني يليق بالمستقبل الوطني الفلسطيني, ومنارة تقود الأجيال الفلسطينية القادمة نحو واقع أكثر تمكيناً

#### Our Vision:

An artistic cultural heritage befitting the Palestinian national future, and a beacon drawing the Palestinian generations to a more empowering reality

## برامجنا:

- برنامج الفنون
- برنامج التمكين وبناء القدرات
  - الدراسات والبحوث
  - برنامج المرأة والطفل



### **Our Programs**

- Arts Program
- **Empowerment and Capacity Building Program**
- Studies and Research
- Woman and Child Program

### أهدافنا:

- تفعيل دور المسرح والفنون كأداة للتعبير والتغيير والتواصل.
- تفعيل دور المرأة والطفل, وتمكينهم اجتماعياً وفنياً وحضارباً.
  - المساهمة في تمكين فئات المجتمع اجتماعياً وفنياً وثقافياً.
- تشكيل جسم ثقافي متكامل يضم فئات المجتمع جميعها كممثلين عن الثقافة الفلسطينية.
  - المساهمة في تشكيل قاعدة بيانات ودراسات متخصصة في مجال الفنون والتراث.

#### **Our Goals**

- Activating the role of theater and arts as a tool for expression, change and communication;
- Activating the role of women and children, and empowering them socially, artistically and culturally;
- Contributing to the social, artistic and cultural empowerment of groups in society;
- Forming an integrated cultural body that covers the categories of the society as they are representatives of Palestinian culture;
- Contributing to the building of a database up and performing specialized studies in the field of arts and heritage.



### فئاتنا المستهدفة:

- •المرأة بشكل أساسي كحاضنة أولى ومربية وداعمة
  - •الرجل كشريك في البناء والتأسيس والحماية
    - •الطفل كبذرة ونواة للمستقبل
- •الشيوخ كحافظين للموروث التاريخي الفني وحكماء استشاريين رعاة لحضارتنا ومستقبلنا

# Our Target groups

- Mainly the woman as aneducator, supporter and with custody;
- The man as a partner in family-building, establishment and protection;
- The child as a seed of the future;
- The elderly as preservers of the cultural and historical heritage, and consultative wise who protect our civilization and our future.